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STRESZCZENIE SPOTKANIA 

W dniu 12 03 2018 r. o godz. 12 Burmistrz Olecka zorganizował spotkanie osób zainteresowanych 
planowaną likwidacją odcinka drogi wewnętrznej na działce nr 19 w Zatykach przy budynkach posesji 
nr 37. Biorący udział w tym spotkaniu zapamiętali je następująco; 

Burmistrz rozpoczął spotkanie od zadania pytania zgromadzonym osobom czy ktoś korzysta z tej 
drogi i czy jest ona potrzebna? 

Pan Jan T. odpowiedział że ostatnio to chyba on przejeżdżał tą drogą jesienią lecz jemu osobiście nie 
jest ta droga nie zbędna ale młodym i owszem wskazując na Bartka G .. Bartek G. potwierdził że jest 
w trakcie rozmów związanych z dzierżawą gruntów w Kleszczewie i bardzo chętnie by korzystał z tej 
możliwości gdyby znowu można było jeździć tą drogą. Burmistrz wyszedł z propozycją że po 
sprzedaży tej drogi utwardzi drugą drogę z Wólki Kijewskiej do Nor oczywiście na ternie gminy 
.Wówczas Remigiusz A. przypomniał o tym iż jesienią będą wybory i może Burmistrz ich nie wygrać i 
nie wywiązać się z obietnicy. Pan Hatalski wtrącił iż remont wykonany by został dużo przed wyborami 
i rozwiązała się dyskusja nad jakością prac remontowych dróg ; że nie w kolejności są wykonywane 
prace, najpierw nawozi się kruszywo a potem zamiast wykonać profilowanie spycha się kruszywo na 
pobocze czy też prace wykonywane są w deszcz i powstaje tylko większy problem. Pan Hatalski 
objaśnił iż posiadany budżet na naprawy dróg jest skromny i mimo to że wykonawca nie posiada 
odpowiedniego sprzętu 
i kadry pracowniczej jest dobroczyńcą i istnieje tylko możliwość takich napraw albo żadnych bo nikt 
inny nie chce podjąć się tego zadania. Wtedy Remigiusz A. przypomniał o tym że zebraliśmy się w 
innym celu i wspomniał o zniszczonej drodze na jego wspomnienie odpowiedział pan Hościlo iż on 
drogi nie zniszczył .Ponownie zabrał głos pan Jan T. oświadczając iż zna osoby które były przy tym jak 
pracownicy państwa Hościło wycinali drzewa przydrożne wyorywali i zbierali bruk z drogi. Pan Hościto 
nie zaprzeczył lecz po chwili oznajmił iż musieli coś zrobić gdyż co roku ludzie korzystający z tej drogi 
omijając koleiny niszczyli ich uprawy i droga w sumie kilkukrotnie przekraczała swoją szerokość. Pan 
Hatalski poinformował że droga została wyznaczona i nie ma środków na jej naprawę . Wówczas 
sołtys Remigiusz A. powiedział że niech na razie nie naprawiają drogi dodając że wystarczy tylko aby 
pan Hościło przestanie ją orać .Oburzony gospodarz Hościło stwierdził że nie zaprzestanie orania 
świeżo wyznaczonej drogi gdyż ponownie użytkownicy drogi omijając koleiny będą niszczyć jego 
uprawy zaprzeczając wcześniejszemu stwierdzeniu ze nikt z. tej drogi nie korzystał przed jej 
zaoraniem. Odpowiedziano mu że posiada odpowiedni sprzęt który pozwala aby od orać drogę od 
jego upraw 
i nikt nie będzie przekraczał powstałej bruzdy między drogą a jego polem. Pan Jan T. aby uspokoić 
sytuację zaproponował następujące rozwiązanie ; Niech gmina skutecznie utwardzi drogę z Wólki 
Kijewskiej, pan Hościło na czas naprawy zaprzestanie utrudniać korzystania z obecnej drogi a wtedy 
będzie ona nie potrzebna wycofamy swój sprzeciw na likwidację w. w. odcinka drogi i wyrazimy 
zgodę na jej sprzedaż. Na ,tym zakończono spotkanie Burmistrz z pracownikami pojechali oglądać 
drugą drogę w celu oględzin zakresu prac związanych z koniecznością jej naprawy. 

Potwierdzam że wyżej opisane treści miały miejsce na spotkaniu. 


